
   

Vragen Commissie Economie 23 juni 2023  
 

Vragen BBB (Antje Dees-de Vries), inzake Statenvoorstel Verordening Europese Landbouwsubsidies 2023-2027 Zeeland – 
336043, agendapunt 6 

 

Vragen Commissie Economie Antwoorden  
1. Wanneer zullen de interventies verder worden uitgewerkt? Het streven is om de ontbrekende interventies na het zomerreces voor te 

leggen aan GS zodat deze in de PS vergadering van 17 november 
behandeld kunnen worden.  

2. Waarom is er gekozen voor deze 3 interventies? Wanneer worden de overige 
interventies uitgewerkt? 

Op dit moment zijn er 3 interventies nog niet uitgewerkt:  
- Paragraaf 6: Samenwerking integrale gebiedsontwikkeling 
- Paragraaf 9: Samenwerking voor plattelandsontwikkeling-

LEADER – Voorbereiding LOS GLB 2028-2034 
- Paragraaf 10: Kennis en informatie 

 
Er was op deze interventies nog geen overeenstemming bereikt in de 
landelijke werkgroep over de exacte inhoud van de paragraaf. Om niet te 
veel tijd te verliezen is er voor gekozen om de paragrafen die wel af waren 
al voor te leggen aan PS, en de overige later toe te voegen. De laatste 3 
hoofdstukken worden na de zomer verwacht.  

3. Biologische boeren of omschakelaars krijgen een extra punt in het beoordelingsmodel. 
Wat zijn hierdoor de te verwachten gevolgen voor gangbare boeren bij overtekenend van 
deze regeling? Maken zij nog wel aanspraak op de regeling? 

Bij subsidiebeschikking zal er gerankt worden van hoog naar laag. De 
kansen voor gangbare boeren hangen er van af  of en in welke mate er 
een overtekening heeft plaatsgevonden. Bij het opstellen van het 
openstellingsbesluit zullen wij er oog voor hebben dat de provinciale 
doelen voor het landelijk gebied kunnen worden behaald, daarvoor is 
verduurzaming bij alle boeren nodig. Indien het toekennen van één extra 
punt voor biologische landbouwers in strijdt is met het behalen van de 
provinciale doelen dan kunnen wij daar van afwijken in het 
openstellingsbesluit.  

4. Wordt voor co-financiering gebruikgemaakt van gelden uit het Transitiefonds (stikstof)? Nee, hier wordt geen gebruik van gemaakt. Wel kan overwogen worden 
om deze middelen als aanvullend nationale financiering bij een regeling in 
te zetten waardoor staatsteunproblematiek kan worden voorkomen.  

5. De regeling sluit aan bij de ambitie van het huidige college. Hoe gaat de aansluiting 
gevonden worden bij de ambitie van het nieuwe college? 

In het nieuwe collegeakkoord staat dat de ingezette lijn voor het Nationaal 
Strategisch Plan, de beschikbare middelen en ook Leader 
(subsidieregeling gericht op het versterken van het landelijk gebied) wordt 
voortgezet. 

 
 




